
Bestyrelsesmøde den 08. maj. 

Fremtidige stævner / parkering – gården / Rie tænker tanker vedr. mulighed for fremtidig parkering. 

Gården vil gerne arbejde på sagen og en mere permanent løsning. Rie vender tilbage når hun ved mere, 

bestyrelsen følger op. 

Herpes virus – vi følger rideforbundets anvisninger. Gården og bestyrelsen arbejder sammen omkring 

forholdsregler og information. 

Stole -  de mørkeblå stole skal sættes op på høloftet, indtil da skal de dækkes med presening. De gl. Stole 

med træsæder sættes ligeledes op på høloftet. Rie aftaler med Marck hvornår han har tid til at hjælpe. 

Opfølgning på div. møder – love bliver opdateret, mobilregler bliver ligeledes opdateret. Af sikkerheds 

hensyn henstiller bestyrelsen at tilskuer opholder sig på tilskuerpladserne og ikke i hjørnerne af ridehuset. 

Super Brugsen – bestyrelsen laver ansøgning om støtte til varmepumpe til den store rytterstue således at 

medlemmerne kan benytte lokalet om vinteren.  

DGI –  flyttes til næste møde. 

Planlægning af næste landsstævnet – på næste møde planlægges arbejdsweekender og hvad der skal 

gøres før næste landsstævner. Det er nødvendigt at flere kan stævnesystemet.  

Køkkenet - Afløb i køkkenet skal ordnes – tages med på næste møde 

Malerdag af  spring – tages med på næste møde 

Tilskud til stævnedeltagelse – i indeværende år gives ikke tilskud. Klubben arbejder videre med en 

fremtidig politik 

Betaling af den lille ridehusbund 

Ny persondatalov – klubben har styr på de nye regler 

Evt.:  der laves et opslag på hjemmesiden at klubben ikke har nogen rideskole.  

 

 

 

 

 


